

Title (en)

Modular shelter and method of manufacturing same.

Title (de)

Modularer Schutzkeller und Herstellungsverfahren dafür.

Title (fr)

Abri modulaire et son procédé de fabrication.

Publication

**EP 0233808 A1 19870826 (FR)**

Application

**EP 87400129 A 19870120**

Priority

FR 8600771 A 19860121

Abstract (en)

Manufacture of a protected dwelling, comprising at least one cavity delimited by a metallic container (1) around which is formed a protective shell (26) of suitable material and thickness. The metallic container (1) is equipped, in the factory or on the central work site, before installation on the site of the shelter, with facilities and equipment which the completed structure must have in order to make it capable of performing its function, whereafter the container, thus fitted out, is transported to the site of the shelter to be installed thereon and covered with the protective shell (26). Application to shelters against bombing, radiation and gases. <IMAGE>

Abstract (fr)

Fabrication d'un habitat protégé, comportant au moins une cavité délimitée par un conteneur métallique (1) autour duquel on réalise une carapace protectrice (26) de consistance et d'épaisseur convenables. Le conteneur métallique (1) est équipé, en usine ou sur chantier central, avant sa mise en place sur le site de l'abri, des aménagements et matériels que doit comporter la construction terminée pour la rendre apte à sa fonction, après quoi le conteneur, ainsi aménagé, est transporté sur le site de l'abri pour y être mis en place et recouvert de la carapace protectrice (26). Application aux abris contre les bombardements, les radiations et les gaz.

IPC 1-7

**E04H 9/12**

IPC 8 full level

**E04H 9/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 9/12** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2499136 A1 19820806 - CANCEL LOUIS [FR]
- [AD] FR 2503777 A1 19821015 - SCGPM [FR]
- [A] FR 1382540 A 19641218 - ROLANDWERFT G M B H
- [A] GB 2075570 A 19811118 - CONDER INTERNATIONAL LTD
- [A] FR 2519366 A1 19830708 - LAVIELLE JEAN CLAUDE [FR], et al

Cited by

GB2219812A; WO03080966A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**FR 2593217 A1 19870724; FR 2593217 B1 19890630; EP 0233808 A1 19870826**

DOCDB simple family (application)

**FR 8600771 A 19860121; EP 87400129 A 19870120**